
 

Protokoll Styrelsemöte Frösö Båtklubb  

2024-10-23 Varvet  kl 19.00 

Deltagare: Joakim, Håkan, Jessica och Henrik 

1. Mötets öppnande 

- Mötet förklaras öppnat 

 

2. Fastställande av dagordning 

- Dagordningen fastställs 

 

3. Föregående protokoll 

- Föregående protokoll  

 

4. Ekonomisk rapport 

- Genomgång av senaste ekonomirapporten och ekonomin är god. Avvikelse på 

kanotplatser finns och kan förklaras av att några äger flera kanoter vilket ger en 

mindre intäkt.  

- Solcellsparken, beslut tas att gå ur och ska ske innan 31 oktober  

 

5. Register/Hemsida/Facebook 

- Inget särskilt på hemsida och Facebook 

- Register har uppdaterats utifrån utskick om båtförsäkring. Detta för att 

säkerställa så att det finns försäkringar om något skulle hända. Följa upp de som 

återstår så att vi har en samlad bild. 

 

6. Varvet 

- Kapell till båthus 14,15,16 måste fästas upptill Lasse H styr upp dag och 

utförande. 

- Beslut ska fattas hur många kapell till vi ska byta till sommaren. Frågan kommer 

att tas upp på kommande möten. 

- Varvet ska vinterställas. Genomfört i samband med mötet.  

- Ronderingslista – Henrik sammanställer en och skickar ut.  

- Varvsregler – uppdateras. Jocke har tagit fram ett förslag till ändring. Förslaget 

behandlas under kommande årsmöte. Styrelsen beslutar att man ska vara 

medlem och kölista skapas i BAS.  

- Badtunna – styrelsen bestämmer att kostnad enbart ska utgå vid bokning av 

badtunna. I de fall enbart klubbhuset nyttjas utgår ingen kostnad. Henrik ser över 

lösning för bokningssystem. 

- Kylen ska avlägsnas 

 

7. Klubben  

- Fröjdholmsloppet 

Jens har varit i kontakt med Destination Östersund. De ska hjälpa till med starten 

samt ev aktivitet. Ny kontakt ska ske efter novemberlovet. Inväntar kallelse från 

Myssjö/Oviken. 



 

- Verksamhetsplan ska ligga till grund för verksamheten och ger möjlighet att 

kunna söka ev bidrag till klubben. 

- Jämtlands Båtförbund – ingen representant 

 

8. PåG 

- Listan gås igenom och uppdateras.   

 

9. Övriga frågor 

- Inga övriga frågor 

 

10. Nästa möte 

- Förslag 20/11 

 

 


